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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 026-02/21-01/12  
URBROJ: 2170-01-09-10-21-20 
Rijeka, 09. studenoga 2021. godine 

 
ZAPISNIK 

S 29. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 09. studenoga 2021. (utorak) održana je 29. sjednica VMO Kozala, s početkom u 16,30 
sati u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Sanjin Matijević, predsjednik VMO 
- Kristian Starčić, zamjenik predsjednika VMO 
- Milan Francetić, član VMO 
- Ines Mijić, članica VMO 
- Erika Valić, tajnica MO 
 
Sjednici nije prisustvovao: 
- Filip Jakovac, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika s 28. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

Dnevni red 
 
1. Usvajanje redoslijeda prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2022. godinu 
2. Realizacija programske aktivnosti Advent i doček Djeda Božićnjaka 
3. Razno 

 
Sjednica je započela u 16,30 sati. Predsjednik VMO Sanjin Matijević otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
 

AD 1 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević uvodno je obavijestio sve prisutne o tablici redoslijeda 
prioriteta koju je sastavio na način da su točke 53, 54 i 55, a odnose se na uređenje Volčićevog 
trga, usprkos odbijanju nadležnih službi, stavljene na prva tri mjesta prijedloga malih 
komunalnih akcija VMO Kozala.  
 
Naime, nadležne su službe u svome objašnjenju odbile zahtjev Vijeća MO Kozala uz 
obrazloženje „Zahtjev nije prihvatljiv. Za realizaciju traženog potrebna je izrada sveobuhvatne 
projektne dokumentacije, koja uključuje i prometno rješenje, te ishođenje građevinske dozvole 
jer konačno uređenje trga treba obuhvatiti širu zonu trga sukladno DPU kao jedinstveni zahvat 
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u prostoru.“ Predsjednik Matijević predlaže da se inzistira na prihvaćanju ove tri stavke, 
uključivo sa stavkom pod rednim brojem 30, a koja se odnosi na „Postavljanje tzv. ležećih 
policajaca prije i poslije pješačkog prijelaza u Ulici Baštijanovoj kod kućnog broja 26.“ uz koju 
je obrazloženje nadležnih službi slijedeće: „NE. Glavna prometnica“. Ostali prioriteti bi se 
izvodili ukoliko se ne bi postiglo rješenje po pitanju Volčićevog trga. 
Predsjednik Matijević je u tablici prioriteta koje predlaže VMO Kozala u obrazloženje naveo 
slijedeće: „Obrazloženje gradskih službi nije prihvatljivo! Riječ je o uređenju Volčićevog trga o 
kojemu se priča već preko dvije godine i oko kojega je postignut konsenzus, stoga napisano 
nije istinita informacija. Zahtijeva se određivanje cijene zahvata te izvođenje istog u 2022. 
godini.“ 
Svi članovi Vijeća prihvatili su prijedlog predsjednika te su se dogovorili oko zajedničkog 
nastupa na tiskovnoj konferenciji koja je sazvana na Volčićevom trgu u 17,30 sati, a na kojoj 
će javno iznijeti svoje nezadovoljstvo, s obzirom da se gradonačelnik, njegovi zamjenici i 
predsjednica Gradskoga vijeća do današnjeg dana nisu očitovali po zahtjevu koji im je upućen 
sukladno zaključcima s prošle sjednice. 
 
Zaključak: Redoslijed prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2022. godinu usvojen je jednoglasno. 
 
 

AD 2 
Predsjednik VMO Kozala Sanjin Matijević obavijestio je sve prisutne kako se bliži vrijeme za 
održavanje programske aktivnosti Advent i doček Djeda Božićnjaka. S obzirom na trenutnu 
epidemiološku situaciju, smatra kako nije moguće planirati priredbu koja se tradicionalno 
održavala u OŠ „Kozala“, no za razliku od prošle 2020. godine, VMO Kozala ima dostupna 
sredstva za nabavku slatkih paketića za djecu koji se mogu podijeliti i bez priredbe. 
Zamjenik predsjednika VMO Kozala Kristian Starčić predložio je mogućnost dolaska dječjeg 
zbora koji bi na Volčićevom trgu, u slučaju lijepog vremena, pjevao i time uljepšao samu 
aktivnost podjele slatkih paketića. 
Svi članovi vijeća dogovorili su kako će se iz programa financirati nabavka jelke u slučaju da 
ne bude donacije i ove godine, kao je to bilo do sada. Što se tiče Adventa, predsjednik Matijević 
predložio je da se isti ne održava iz razloga da se izbjegne okupljanje većeg broja ljudi, a sve 
u skladu sa trenutnim epidemiološkim mjerama i izbjegavanju potrebe za prijavljivanjem većeg 
skupa Stožeru Civilne zaštite.  
 
Zaključak: Prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 
 
 

AD 3 
Zamjenik predsjednika VMO Kozala Kristian Starčić prezentirao je prisutnima predložak web 
stranice svoje udruge SMART KVART te predložio da se unutar početne stranice uvrsti i link 
na stranicu MO Kozala te link na aplikaciju Gradsko oko. Za isto zatražio je mišljenje Vijeće i 
Vijeće je njegov prijedlog jednoglasno prihvatilo. 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 17,30 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.  
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
Erika Valić Sanjin Matijević 


